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此外，這些Fast2test CISM考試題庫的部分內容現在是免費的：https://drive.google.com/open?
id=1mv5_8j6ASZtNiegbrmstM2JboB8uiBvB

不管你參加CISM認證的哪個考試，Fast2test的參考資料都可以給你很大的幫助。因為Fast2test的考試考古題包含實
際考試中可能出現的所有問題，並且可以給你詳細的解析讓你很好地理解CISM考試試題。只要你認真學習了
Fast2test的考古題，你就可以輕鬆地通過你想要參加的考試。

CISM 考試旨在驗證候選人對信息安全管理原則和實踐的理解。考試涵蓋四個領域：信息安全治理，風險管理，信
息安全計劃開發與管理以及信息安全事件管理。考試是基於計算機的，由150個多選題組成，需要在四個小時內完
成。

>> CISM學習筆記  <<

CISM學習指南 - CISM考試資訊

CISM資格認證考試是非常熱門的一項考試，雖然很難通過，但是你只要找准了切入點，考試合格並不是什麼難
題。Fast2test就是你最好的選擇。Fast2test命中率高達100%的資料，可以幫你解決CISM考試上的任何難題，只要你
認真學習資料上的問題，相信一切難題都可以迎刃而解，你購買了考古題以後還可以得到一年的免費更新服務，
一年之內，只要你想更新你擁有的資料，那麼你就可以得到最新版。快點來體驗一下吧。

最新的 Isaca Certification CISM 免費考試真題 (Q134-Q139):
問題  #134 
Which of the following would be an information security managers PRIMARY challenge when deploying a bring your own device
(BYOD) mobile program in an enterprise?

A. Configuration management
B. End user acceptance
C. Inconsistent device security
D. Mobile application control

答案：C

解題說明：
Inconsistent device security is the primary challenge for an information security manager when deploying a bring your own device
(BYOD) mobile program in an enterprise because it increases the risk of data breaches and compromises. A BYOD mobile
program allows employees to use their personal devices, such as smartphones, tablets, or laptops, to access the organization's
network, applications, and data. However, personal devices may have different operating systems, versions, configurations, and
security settings than the organization's standard devices. Moreover, personal devices may not be updated regularly, may have
unauthorized or malicious apps installed, or may not have adequate protection against malware or theft.
Inconsistent device security makes it difficult for the information security manager to enforce and monitor the security policies and
controls across all devices, as well as to ensure compliance with the regulatory requirements for data privacy and security.

https://drive.google.com/open?id=1mv5_8j6ASZtNiegbrmstM2JboB8uiBvB
https://www.kaoguti.com/CISM_exam-pdf.html
https://tw.fast2test.com/CISM-premium-file.html
https://www.pdfexamdumps.com/CISM_valid-braindumps.html


Therefore, inconsistent device security is the correct answer.
References:
* https://simplemdm.com/blog/challenges-of-bring-your-own-device-byod-policy/
* https://www.timedoctor.com/blog/byod-pros-and-cons/
* https://www.ncsc.gov.uk/files/NCSC-Vendor-Security-Assessment.pdf

問題  #135 
Which of the following is the MOST effective mitigation strategy to protect confident information from inside threats?

A. Implementing authentication mechanisms
B. Establishing authorization controls
C. Performing an entitlement review process
D. Defining segregation of duties

答案：C

問題  #136 
Successful social engineering attacks can BEST be prevented through:

A. efficient termination procedures.
B. preemployment screening.
C. close monitoring of users' access patterns.
D. periodic awareness training.

答案：D

解題說明：
Security awareness training is most effective in preventing the success of social engineering attacks by providing users with the
awareness they need to resist such attacks. Screening of new employees, monitoring and rapid termination will not be effective
against external attacks.

問題  #137 
When creating an information security governance program, which of the following will BEST enable the organization to address
regulatory compliance requirements?

A. Input from the security steering committee
B. An approved security strategy plan
C. Guidelines for processes and procedures
D. A security control framework

答案：A

問題  #138 
An organization implemented a number of technical and administrative controls to mitigate risk associated with ransomware. Which
of the following is MOST important to present to senior management when reporting on the performance of this initiative?

A. The cost and associated risk reduction
B. The number and severity of ransomware incidents
C. Benchmarks of industry peers impacted by ransomware
D. The total cost of the investment

答案：A

解題說明：
According to the CISM Review Manual, the most important metric to present to senior management when reporting on the
performance of a risk mitigation initiative is the cost and associated risk reduction, as it demonstrates the value and effectiveness of



the initiative in terms of reducing the likelihood and impact of the risk. The other metrics may be useful for comparison or analysis,
but they do not directly measure the performance of the initiative.
References = CISM Review Manual, 27th Edition, Chapter 4, Section 4.3.2, page 2091.

問題  #139
......

Fast2test是唯一一個能為你提供品質最好，更新速度最快的ISACA CISM 認證考試的資料網站。或許其他網站也提
供ISACA CISM 認證考試的相關資料，但如果你相互比較你就會發現Fast2test提供的資料是最全面，品質最高的，
而且其他網站的大部分資料主要來源於Fast2test。

CISM學習指南 : https://tw.fast2test.com/CISM-premium-file.html

和同伴一起練習CISM問題集，我們最終學習和掌握了多少專業知識和技能和CISM考試並沒有非常直接的關係，
你可以先在我們的網站上免費下載部分部分關於ISACA CISM 認證考試的練習題和答案作為免費嘗試，以便你可
以檢驗我們的可靠性，Certified Information Security Manager 通過CISM考試的方法，和大家一起分享 Tags: CISM學習
指南, CISM教材, CISM資料參考, CISM題庫 Fast2test保證了 CISM考古題的品質，百分之百通過考試，讓你能通過
考試，成功地在你的第一個學習，與其盲目地學習CISM 考試要求的相關知識，不如做一些有價值的試題。

哦能有什麽不同”仁嶽有些好奇地問道，仙法和妖法有相同，也有不同，和同伴一起練習CISM問題集，我們最終
學習和掌握了多少專業知識和技能和CISM考試並沒有非常直接的關係，你可以先在我們的網站上免費下載部分部
分關於ISACA CISM 認證考試的練習題和答案作為免費嘗試，以便你可以檢驗我們的可靠性。

我們提供最有效的CISM學習筆記，保證妳100%通過考試

Certified Information Security Manager 通過CISM考試的方法，和大家一起分享 Tags: CISM學習指南, CISM教材, CISM
資料參考, CISM題庫 Fast2test保證了 CISM考古題的品質，百分之百通過考試，讓你能通過考試，成功地在你的第
一個學習。

與其盲目地學習CISM 考試要求的相關知識，不如做一些有價值的試題。
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